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Rood is de kleur van onze partij de PvdA met als symbool de rode roos maar vertegenwoordigt vele 
betekenissen. 
Rood is de kleur van de liefde, maar ook voor een neus, rode lippen, een rood stoplicht, roodkapje, 
kokend water, haarkleur en zo zijn er ook nog gezegdes en uitdrukkingen zoals:” zo rood als een 
kreeft, in de rode cijfers staan, rood als bloed maar ook schaamrood. 
Met dat schaamrood krijg ik bij het lezen van de kadernota te maken. 
Wat betreft de toekomst ziet het er allemaal niet zo roos (rood)kleurig uit met het tekort aan 
woningen en de tekorten in het sociaal domein en in de BUCH-werkorganisatie.  
In het raadsprogramma over wonen staat de ambitie om aan te sluiten bij de behoefte en financiele 
mogelijkheden van alle inwoners. De behoefte is groot mar moet wel betaalbaar zijn. Sja hoort daar 
dan een 1kamerappartement van 50 m2 zonder keuken en sanitair voor 2 ton bij ontwikkeling 
Romeo en Julia nog wel bij? 
Bewoners zijn boos want dit is geen betaalbare invulling van behoefte en daar kreeg ik inderdaad het 
schaamrood van op de kaken.  
Plan Laamens in Akersloot dat behoorlijk is aangepast nav de opmerkingen van raadsleden en toch 
door de VVD als “te massaal” wordt gezien terwijl plan Kaptein Kaas ook een opeengepakte 
bouwmassa is! Met welke maten wordt hier gemeten? 
In diezelfde ambitie staat ook de vorm van flexwonen. Als we het dan hebben over procedures en 
participatie, ging hier het een en ander absoluut niet goed. 
Eigenlijk speelt er nog veel meer nl de Focusagenda met als speerpunt oa BOUWEN. Maar wie heeft 
die agenda opgesteld? De regio Alkmaar, een niet democratisch gekozen bestuursorgaan? Of is het 
omdat het Economisch Forum Holland boven Amsterdam deze punten heeft vastgesteld? Dit Forum 
bundelt nl de belangen van het georganiseerde bedrijfsleven boven het Noordzeekanaal.In dit Forum 
zitten Ontwikkelingsbedrijf NHN, LTO, Ondernemend Alkmaar, Bouwend Nederland met een ex 
gedeputeerde als voorzitter die tevens commissaris is bij Kennemer Wonen! Wie zijn belangen 
worden hierin nu vertegenwoordigd? 
Wij vragen ons af of de grote behoefte aan betaalbare woningen voor onze eigen inwoners jongeren 
en ouderen wel door alle politieke partijen wordt nagestreeft? 
De prestatieafspraken met Kennemer Wonen moeten nog worden besproken maar voor de PvdA is 
wel duidelijk dat er al jaren een schreeuwend tekort aan woningen is.  Het aantal te huren woningen 
wordt minder door verkoop van huurwoningen en er te weinig wordt bijgebouwd en niet is voldaan 
aan de vorige afspraken! Hoe lang gaat het nog duren met de te bouwen woningen op Dijk en Duin? 
Ook het rapport van de FNV heeft aangegeven dat er zoveel tekorten zijn maar als wij kijken naar wat 
er gebouwd wordt voldoet dit absoluut niet aan de behoefte. 
Een wat anders en kritischer beleid voeren richting projectontwikkelaars lijkt de PvdA een goed plan. 
Maw  dat eigen inwoners voorrang krijgen en dat wij gaan voor betaalbaarheid in vooral sector 1. 
Wij zijn dan ook positief tov de motie bouwen aan de randen  maar willen hierover nog wel een 
kritische noot laten horen.  
Het Sociaal Domein laat zien dat we toekomstgericht in de rode cijfers komen die moeten worden 
gedekt uit de Algemene Reserve. Maar voor de PvdA wordt de Algemene Reserve een grote pot van 
allerlei onderwerpen die hieruit betaald worden en vragen wij ons af of hier nog wel goede regie op 
te houden is gezien de complexiteit van het sociaal domein en de grootte van het bedrag. Vandaar 
dat wij voorstander zijn van een reserve om incidentele kosten te kunnen dekken. Daarom zijn wij 
mede-indiener van deze motie. 
De BUCH-werkorganisatie is regelmatig in het nieuws. Is het niet omdat er tekorten zijn dan is het 



wel omdat er een nieuwe directeur moet komen, of is er gefraudeerd of wordt er door het bestuur 
niet goed gecommuniceerd met de raden nav een DVO of een managementletter. PvdA is dan ook 
benieuwd naar de evaluatie die in het najaar gaat plaats vinden. Wij zijn in ieder geval mede-indiener 
van deze motie kosten BUCH.  
En hier sta ik dan in mijn rode jurk op minimaal 1 ½ mtr van elkaar, voor het eerst weer fysiek 
aanwezig met de nodige voorschriften. Door deze crisis is er onder inwoners onrust over de 
maatregelen die steeds veranderen en zeker nav de op stapel staande spoedwet. De PvdA had al 5x 
gevraagd om de pagina van de gemeente in de Castricummer  te gebruiken om wat duidelijkheid te 
scheppen. Zeer verheugd zijn wij dan ook dat deze week een behoorlijk overzicht in de Castricummer 
staat over de coronamaatregelen. Niet iedere inwoner is nl zo digitaal maar de Castricummer wordt 
wel veel gelezen. 

Als laatste een oproep: 

Op de noodwet is zware kritiek geleverd in de Tweede Kamer 
PvdA roep het College op om onze inwoners over deze maatregelen op de hoogte te houden ook via 
“de Castricummer” en dat deze maatregelen onder gedegen democratische controle van de Raad 
komen en blijven! 
 


